
Udvalget for Videnskab og Teknologi

Til: Videnskabsministeren

Dato: 7. december 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UVT alm. del - spørgsmålet er stillet af ikkemedlem af udvalget (MFU)

Spørgsmål 61
– Gør det indtryk på ministeren, at medarbejderne iflg. henvendelse til fi-

nansudvalget af 12. august, 2010, giver udtryk for, at en renovering på un-
der 100 mio. vil være fuldt tilstrækkelig?

– Hvor meget mener ministeren, at dette beløb vil kunne nedbringes gen-
nem globaliseringspuljen og diverse tilskud til energibesparelse?

– Finder ministeren det formålstjenligt, at eliminere investeringerne til ener-
gieffektivisering gennem den såkaldte ESCO-model?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Flemming Møller (V).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 12. januar 2011.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Flemming.Moller@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Marianne Jelved
formand
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